



RECRUTEMENT 2017/2018

Eyes on Europe recrute ! / Eyes on Europe is recruiting!

[English version below]

- Membre équipe Relations Publiques -

Eyes on Europe (<http://www.eyes-on-europe.eu/>) recherche des étudiants dynamiques et motivés pour faire partie de son équipe RP 2017-2018.

Poste

Comme membre de l'équipe Relations Publiques, tu aideras à gérer les relations de l'association avec ses partenaires académiques et professionnels et les réseaux sociaux d'EoE. Tu participeras aussi dans l'organisation des événements d'Eyes on Europe, notamment en ce qui concerne la logistique et dans la gestion des relations avec les participants à ces événements.

! Nous recherchons en particulier : 1 Community Manager et 1 Fundraiser

Profil

Tu dois être doté(e) de bonnes compétences organisationnelles et communicationnelles pour pouvoir donner ta contribution au travail d'équipe. Tu devrais maîtriser le français et l'anglais qui sont les principales langues de travail, la connaissance d'autres langues est un atout. Un minimum de connaissances sur l'actualité européenne est également requis.

Ce qu'Eyes on Europe t'apporte

Cette expérience te permettra de mettre en application des compétences pratiques importantes dans le cadre professionnel. L'enrichissement personnel est également fort, puisque t'auras l'occasion de travailler au sein d'une équipe européenne et de rencontrer des personnes venant d'horizons différents.

Interest(e)é?

Envoie ta candidature à rp@eyes-on-europe.eu !

Si t'as déjà travaillé avec Eyes on Europe, mentionne-le dans le mail de candidature.

- Member of Public Relations Team -

Eyes on Europe (<http://www.eyes-on-europe.eu/>) is looking for some dynamic and highly motivated students to join its PR team 2017-18.

Position

As a member of the PR team, you will help in the management of the relations with Eyes on Europe academic and professional partners and EoE's social media. You will also contribute to the organisation of the association events, especially from the logistical point of view, and to the management of the relations with the participants to those events.

! In particular we are looking for: a **Community Manager and a **Fundraiser****

Profile

You should have good organisation and communication competences to give your contribution to the team-work. You should be fluent in French and English, the knowledge of other languages is considered an asset. A basic understanding of European affairs is also required.

What Eyes on Europe provides you with

This experience will let you gain some practical competences which could be very useful for your future professional career. The personal enriching is also high, as you will have the chance to work in a truly European team and to meet people coming from many different fields.

Are you interested?

Then send your CV and a brief cover letter via email to rp@eyes-on-europe.eu ! If you have already worked with Eyes on Europe, please mention that in the application mail.